
KoKoNeVa    MUISTIO 5/3.5.2018 

 

Salla Hinkkanen 1 A 

Ulla Ylitalo YPR 

Elina Kauppinen 2 A 

Hanna Jylhä-Natri 2 B 

Niina Kangasmetsä 5 A 

Salla Bernardis Ekl 5-6 

Ulla Tuomi 6 A, puheenjohtaja 

Sirkku Duruji EKL 1-2, sihteeri 

Juhana Autio, rehtori 

 

 

Aika: 3.5.2018, klo 17.30-19.30 

Paikka: Kortepohjan koulun käsityöluokka 

 
 

KoKoNeVan kokous 3.5.2018 klo 17.30 

 

 

 

1. Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 17.50. Kokous todettiin päätösvaltaiseksi.  

 

 

 

2. Koulun kuulumiset 

 

Rehtori Juhana Autio kertoi koulun terveisiä: 

- Mitään uutta ei ole kuulunut koulun uudisrakentamiseen liittyen.  

- Myöskään rehtorin virasta ei ole kuulunut mitään uutta. 

- Joitakin luokanopettajien vaihdoksia on tulossa ensi syksynä ainakin EKL-luokille ja myös yksi uusi sijainen 

EKL 1-2:lle. Toivotamme hänet tervetulleeksi. 

 

 

 

3. Oppilashuoltoryhmän terveiset 

 

Oppilashuotoryhmä kokoontui 11.4.2018. Ryhmässä oli edustettuina mm. koulun rehtori, psykologi, kuraattori, 

terveydenhoitaja, erityisopettajia, oppilaskunnan sekä KoKoNeVan edustajat. Lisäksi vielä nuorisotyöntekijä Merja 

Kortepohjan seurakunnasta ja Henna Jälkkäristä.  

 

Eniten keskustelua herätti lasten ja nuorten netti- ja Somekäyttäytyminen ja sen oheisilmiöt, kuten liikunnan ja 

ulkoleikkien väheneminen. Tarkoituksena on, että ensi syksynä koulu panostaa vahvemmin oppilaiden ja 

vanhempien informoimiseen ko. asiasta. Vanhemmille on tarkoitus kerätä monipuolinen ”linkkipaketti”, josta löytää 

tietoa. 

 

Tähän asiaan liittyen sovittiin, että varataan jälleen ensi lukuvuodeksi viikoittainen  Perhesählyvuoro koulun 

liikkasalista. Juhana hoitaa varauksen. Toiveena on, että vanhemmat ja lapset liikkuisivat yhdessä. 

 

Terveydenhoitajalla oli myös huoli lasten liikkumisesta, ulkoilusta ja kaverisuhteista kesälomien aikana. Ideana oli, 

että halukkaat voisivat sopia jonkinlaisesta yhteydenpitokanavasta kesää varten. Tällöin voisi ilmoitella kun joku on 

lähdössä leikkikentälle, pelaamaan, uimaan yms. ja muut voisivat liittyä seuraan. On lapsia, joilla ei välttämättä 

kotipiirissään ole samanikäisiä kavereita. Kukin luokka ehtii vielä miettimään näitä asioita ennen kesää. 



 

4. KoKoNeVan toiminta kevätkaudella 

 

Pyyntönä oli, että KoKoNeVa olisi käynyt läpi Jyväskylän perusopetuksen koulujen yhteiset järjestyssäännöt 

tulevalle kouluvuodelle ja kommentoinut niitä. Ne eivät jostain syystä auenneet koneella, joten kommentointi jäi 

meidän osaltamme. 

 

Kortepohjan kevätmarkkinat (26.5) hiottiin suhteellisen valmiiksi. 

- Sovittiin Vohvelipisteiden sähköasioiden selvittämisestä (Juhana).  

- Peräänkuulutettiin pitkiä sähköpiuhoja. Ainakin Ulla T. lupasi tuoda.  

- Ulla myös hakee avaimet, joilla saamme ovet auki la aamuna. 

- Sählymainos tehty ja julkaistu (Salla, Junnu) 

- Markkinamainos tehty (Ulla T). Junnu tulostaa ja laminoi. Sirkku jakaa. 

- Sählyyn on tulossa kaksi kaveria O2-teamistä. Organisoivat ja tekevät sarjataulukot 

- Kahvio, kasvomaalausta ja kirppis 5 B (Minni) 

- Vohvelipiste ja kirppis 5 A (Niina). Kahviolle ja vohveleille käyttöön koulun pöydät kässäluokasta. 

- Kirppis 2 A ja 2 B (Elina ja Hanna). Kirppiksille omat pöydät ja rekit 

- Freesbeegolfin korit ja  

- Arpoja. Ne, joilla on arpajaispalkintoja voivat ottaa yhteyttä Sirkkuun (044 552 1233) ja sopia palkintojen 

toimittamisesta. Vielä ehtii siis kaivella kaappeja, mutta palkinnot kasassa mielellään viikolla 20 (14-20.5), 

sillä ne pitää luetteloida ym. Sirkku ostaa arvat ja tekee luettelot palkinnoista. 

 

 

 

5. Muut mahdolliset asiat 

 

Keskusteltiin ryhmä/luokkahengestä voimaa antavana tekijänä. Koulussamme vierailleet ulkolaiset kasvatusalan 

opiskelijat ovat mm. huomioineet, että Suomessa yksilöllisyys on kunniassa, mutta ryhmätyötaidoissa saattaa siksi 

olla puutteita. Suunniteltiin, että lukuvuoden 2018-19 teemana olisi ”Me henki”, kuten tämän lukuvuoden teema oli 

”Suomi 100”. Me hengellä pystytään vaikuttamaan kouluviihtyvyyteen ja opiskelumotivaatioon ja sitä kautta 

moneen asiaan. 

 

Asia on pitkälti koulun varassa, mutta me vanhemmat voimme myös omalta osaltamme miettiä voimmeko me 

vaikuttaa ”Me hengen” luomisessa  

 

8.9.2018 on koulumme vanhempainilta. Sirkku on lupautunut tilaisuuteen kertomaan KoKoNeVan toiminnasta. 

 

 

 

6. Kokous päätettiin 

 

 

 

Sirkku Duruji 

sihteeri 


